
Vuositavoite Toimenpide

Kokona

is-

tilanne

Julkaistava

etenemisaste

Julkaistava

teksti

01.09 Varmistamme riittävät 

resurssit ja osaamisen Kasvun ja 

ympäristön toimialueella  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Resurssien riittävyyden varmistaminen on haastavaa. Sopien hakijoiden löytäminen 

useisiin avoinna oleviin tehtäviin on vaikeaa.  

01.09.02 Tarkastelemme 

toimialueen sisäisiä prosesseja  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Toimialueen sisäisten prosessien tarkoituksenmukaista järjestämistä selvitetään. 

01.10.01 Tunnistamme 

tietomallipohjaisen maankäytön, 

kaavoituksen ja rakentamisen 

muutostarpeet

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Rakentamislakiesitys sekä rakennetun ympäristön tietojärjestelmät lakiesitys (RYTJ) 

ovat edenneet eduskunnan käsittelyyn. Tämän lain tarkoitus astua voimaan 1.1.2024. 

Lakiesityksien sisältöihin tutustutaan ja sen vaikutukset toimintaympäristöön 

arvioidaan toimialan sisällä. Yhteinen palaveri pidetty 17.10.2022. Oma kanava 

keskustelua ja materiaalia varten perutettu teamsiin (Lakimuutosten vaikutus KY 

toimintaan).

01.10.02 Kehitämme kasvun ja 

ympäristön toimialueen toimintaa 

uuden Kaavoitus- ja 

rakentamislain vaatimusten 

mukaisiksi  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Rakentamislakiesitys on edennyt eduskunnan käsittelyyn. Lain tarkoitus astua 

voimaan 1.1.2024. Lakiesityksen sisältöön tutustutaan ja sen vaikutukset 

toimintaympäristöön arvioidaan toimialan sisällä. Ensimmäinen palaveri pidetty 

17.10.2022. Oma kanava keskustelulle ja materiaalille teamsissa (Lakimuutosten 

vaikutus KY toimintaan).

02.01 Siirrymme 

toteutusvaiheeseen Hyrylän 

palvelukeskushankkeessa  

5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu toteutusohjelman 

mukaan

Vuokrasopimukset, kiinteistökaupan esisopimus ja pintapysäköintikentän alueen 

käyttöoikeussopimukset on solmittu toteuttajan kanssa. Toteutusvaiheeseen on 

siirrytty.

02.01.01 Kaavamuutos 

hyväksytään

 

5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu toteutusohjelman 

mukaan

Kunnanvaltuusto hyväksyi Hyrylän palvelukeskus -asemakaavan muutoksen 3.10. 

Päätöksestä on jätetty valitus hallinto-oikeuteen.

02.01.02 Kiinteistökauppa ja 

vuokrasopimus tehdään

 

5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu toteutusohjelman 

mukaan

Vuokrasopimus palvelukeskuksen tiloista, kiinteistökaupan esisopimus sekä 

pintapysäköintikentän alueen käyttöoikeussopimukset on solmittu.

02.01.03 Vanha ostari puretaan

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Purku-urakan kilpailuttamista on valmisteltu. Kilpailutus käynnistetään alkuvuonna 

2023. Tavoitteena on saada urakka toteutettua ennen kesää 2023. Tilapäiskäytössä 

olleiden tilojen vuorkasopimukset on irtisanottu.

02.02 Käynnistämme Suutarintien 

hankkeen toteutuksen

 

5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu toteutusohjelman 

mukaan

Kolmen asuinkerrostalohankkeen toteutus on käynnistynyt.Toteuttajan kanssa kunta 

on sopinut pysäköintitalon toteuttamisen viivästyttämisestä. Tilapäisen 

pysäköintikentän suunnitelmaa laaditaan, urakointi on tarkoitus tehdä omana 

työnä.Kahden, kunnalla jäljellä olevan asuinkerrostalotontin toteuttajaa haetaan 

tontinluovutuskilpailulla. 



02.02.01 Saamme päätökseen 

Pysäköintitalon kvr-kilpailutuksen

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Pysäköintitalon kvr-kilpailutuksen lopuksi kunta päätti keskeyttää hankinnan. 

Pysäköintitalon toteutusta katsottiin tarpeelliseksi viivästyttää ja asiasta sovittiin 

hankkeeseen liittyvän rakennusliikkeen kanssa.Pysäköintitalon tarve kasvaa, kun mm. 

Suutarintien kahdelle vielä toteuttajaa vailla olevalle tontille löytyy toteuttaja ja 

palvelukeskushanke etenee. Kunta on sitoutunut ilmoittamaan Avain yhtiöt oy:lle 

viimeistään 3/2024, aikooko kunta olla mukana rakennuttamassa pysäköintitaloa. 

Vuoden 2023 aikana valmistellaan asia päätettäväksi.

02.03 Edistämme 

Rykmentinpuiston alueen 

kehittämistä osaksi Hyrylän 

keskustaa

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Hyrylän keskustan kehittäminen on etenemässä yhä enemmän 

rakentamisvaiheeseen. Monion rakentaminen on edennyt hyvin ja seuraavana on 

vuorossa linja-autoaseman siirto. Hyvinvointikeskuksen suunnittelu ja maanhankinta 

on myös edennyt. Keskustan yleissuunnitelman hyväksyminen antaa suuntaviivat 

jatkotyölle.

02.03.01 Käynnistämme 

Varuskunnanaukion ja 

Järvenpääntien 

alikulun suunnittelun  

1 Toteutuksessa ei ole edetty tai 

toimenpide ei vaadi toimenpiteitä ko. 

toimialalta

Varuskunnanaukion ja Järvenpään alikulun suunnittelun aloittaminen on odottanut 

palvelukeskuksen ja Monion edistymistä. Aukion suunnitteluun vaikuttaa myös 

tulevan hyvinvointikeskuksen suunnitelmat. 

02.04 

Edistämme keskustojen täydennys

rakentamista ja elinvoimaa

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Hyrylän keskustan yleissuunnitelma ja Hyrylän palvelukeskuksen asemakaavamuutos 

on hyväksytty valtuustossa 3.10.2022. Koskensillan alueen ja Esikunnanpolun 

kaavamuutokset käynnistyvät keväällä 2023. Tulevaisuuden Sote-/ 

hyvinvointikeskuksen hankeohjaus on käynnissä. Vanutehtaan kaavaluonnokset ovat 

olleet nähtävillä marraskuussa. Jokelan asemapolun alueen kaavamuutos tuli vireille 

marraskuussa. Seppäinpuiston kaavatyö lähtee vireille helmikuussa 2023.

02.04.01 

Hyväksymme Hyrylän alueen 

yleissuunnitelman  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Hyrylän keskustan yleissuunnitelma on hyväksytty valtuustossa 3.10.2022.

02.04.02 Kännistämme ent. 

Kunnantalon alueen asemakaavam

uutoksen  

1 Toteutuksessa ei ole edetty tai 

toimenpide ei vaadi toimenpiteitä ko. 

toimialalta

ELY-keskus ei määrää Tuusulan kunnantaloa suojeltavaksi, päätös 1.9.2022. 

Koskensillan asemakaavatyö on ohjelmoitu käynnistettävän keväällä 2023.

02.04.03 

Päivitämme Seppäinpuiston asema

kaavan  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Seppäinpuiston asemakaavamuutoksen osallistumis- ja arviointisuunnitelma on 

menossa helmikuussa nähtäville ja kaavaehdotus on tarkoitus laatia vuoden 2023 

aikana.

02.04.04 Käynnistämme 

Vanutehtaan 

(Opintien ja Nukarintien risteyksen 

ympäristön) kaavatyön  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Vanutehtaan asemakaavamuutoksen luonnokset olivat nähtävillä marraskuussa ja nyt 

tehdään mm. hulevesiselvitys ja laaditaan kaavaehdotusta.



02.05 

Varmistamme tulevaisuuden kasv

un ja valitsemme kasvusuunnat

 

4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Tuusulan yleiskaava 2040 on hyväksytty valtuustossa 14.11.2022. Yleiskaavasta on 

valitettu hallinto-oikeuteen, joten kaava ei ole vielä laivoimainen. Yleiskaavassa on 

valittu kasvusuunnat, joita tarkastellaan yksityiskohtaisemmin yleiskaavan 

toteutussuunnitelmassa taloudellisten-, ilmasto- ja elinympäristön laadun 

näkökulmista. Kaavoitussuunnitelmassa on valittu lähivuosien kasvusuunnat.

02.05.01 Hyväksymme Yleiskaavan 

2040 ja sen jälkeen käynnistämme 

yleiskaavan toteutussuunnittelun 

ja yleiskaavaprosessin 

kehittämisen

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Tuusulan yleiskaava 2040 on hyväksytty valtuustossa 14.11.2022. Yleiskaavasta on 

valitettu hallinto-oikeuteen, joten kaava ei ole vielä laivoimainen. Yleiskaavan 

toteutussuunnitelman laadinta on aloitettu tilaamalla selvitys koskien asumisen 

laajenemisalueiden vaikutuksia talouteen, ilmastoon ja elinympäristön laatuun.  

02.05.02 Aloitamme Koillis-Hyrylän 

osayleiskaavan

 

1 Toteutuksessa ei ole edetty tai 

toimenpide ei vaadi toimenpiteitä ko. 

toimialalta

Koillis-Hyrylään laaditaan katualueiden ja kunnallistekniikan yleissuunnitelma ennen 

mahdollista osayleiskaavaa. 

03.01 Hankimme maata vuosittain 

noin 40 ha asunto- ja 

työpaikkatonttien varannon 

varmistamiseksi  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Maata saatiin hankittua noin 15 ha. 

03.02 Pääsemme MAL-

sopimuksen mukaiseen 

kaavoitustavoitteeseen ja 

asuntotuotantotavoitteeseen (ka 

462 asuntoa/vuosi, vv 2020-2023 

ja 42000 k-m2/v uutta 

asumisrakentamista)  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Vuoden 2020-2022 aikana kunnanvaltuustossa on hyväksytty asemakaavoja, jossa 

asumista on ollut  92 461 k-m2. Vuonna 2023 tulisi hyväksyä vähintään 75 539 k-m2 

asumista asemakaavoissa,  jotta kokonaistavoite 168 000 k-m2 (2020-23) 

saavutetaan. On olemassa riski, että vuoden 2023 aikana ei saavuteta puuttuvaa 

asumisen rakennusoikeuden määrää. Asuntotuotantotavoite ylitettiin vuonna 2021. 

Mikäli taloussuhdanne pysyy hyvänä, voidaan asuntotuotantotavoitteen ennakoida 

ylittyvän myös lähivuosina.

03.02.01 Toteutamme 

kaavoitussuunnitelmaa ja 

kaavoituksen työohjelmaa

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Kaavoituksen työohjelma 2022 kattoi lähestulkoon kaikki kaavoitussuunnitelman 

2022-2025 kärkihankkeet. Pääsääntöisesti työohjelmaan kirjatut työt ovat edenneet 

aikataulun mukaan, mutta paikoin kaavatyön aikataulua on jouduttu tarkistamaan 

myöhemmäksi. 

03.02.02 

Luovutamme kaikki lainvoimaisissa 

asemakaavoissa olevat omakotiton

tit. Tavoitteena on luovuttaa yli 

100 omakotitonttia vuodessa 

tulevina vuosina.  

4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Vuoden 2022 aikana omakotitontteja luovutettiin 46 kpl. Häriskiven alueen 

ensimmäiset tontit olivat syksyllä haettavina ja luovutuspäätökset tehtiin 20 tontista, 

mutta kauppakirjat ja vuokrasopimukset allekirjoitetaan vuoden 2023 puolella.



03.02.04 Luovutamme 

loput Lahelanpelto II tontit

 

4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Lahelanpellon omakotitalotonttien luovutukset alkavat lähestyä loppuaan. Alueelta 

on tällä erää luovutettu tai varattu kaikki tarjolla olleet omakotitalotontit. Noin neljän 

vuoden aikana alueelta on myyty tai vuokrattu yhteensä 111 omakotitalotonttia. 

Luovuttamatta on vielä viisi tonttia joiden varaukset ovat peruuntuneet sekä kolme 

omakotitalotonttia, jotka ovat tulleet kunnalle maankäyttösopimuksen yhteydessä, ne 

saadaan myyntikuntoon 2023. Tuottajamuotoisia tontteja on myymättä tai 

varauksista vapaana neljä, joille etsitään toteuttajia. 

03.03 Edistämme 

Rykmentinpuiston alueen 

asumisen mahdollisuuksien 

kehittämistä 

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Rykmentinpuiston alueella on mahdollistettu monipuolisen asuntokannan syntyminen 

niin hallintamuotojen kuin asuntotyyppienkin suhteen. Jatkossa omistuasuntojen ja 

pientalomaisten rakennusten määrä tulee alueella lisääntymään uusien 

asemakaavojen myötä. Puistokylän asemakaavan laadinta ei ole kuitenkaan edennyt 

ennakoidusti.  Alueella on myös käynnissä hankkeita eri-ikäisten asumisen 

mahdollisuuksien tutkimiseen ja parantamiseen liittyen.

03.03.01 Edistämme Hypa-

korttelin toteutumista

 

1 Toteutuksessa ei ole edetty tai 

toimenpide ei vaadi toimenpiteitä ko. 

toimialalta

Hypa-korttelin toteutuminen etenee Senaatin myytyä alueen korttelin itäpäästä. 

Ikäystävällisen asumisen sijoittumista edesautetaan ja selvitetään 

Ympäristöministeriön tuella tehtävällä selvityksellä.

03.03.02 Edistämme Hökilää ja 

Olympiakylää

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Kyseisiä asemakaavoja ei ole voitu edistää merkittävästi. Rykmentinpuiston alueella 

on kolme kaavoituksen työohjelmaan merkittyä kärkihanketta, Puistokylä, 

Olympiakylä ja Hökilä, joista Puistokylän asemakaavaa edistetään ensisijaisesti. 

Hökilän asemakaavan perusratkaisuun vaikuttaa alueen laajentaminen koskemaan 

myös lehtitalon korttelia.

03.03.03 Laadimme Puistokylän 

kaavaehdotuksen ja hyväksymme 

sen valtuustossa 12/2022

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Kuntakehityslautakunta käsitteli asiaa kokouksessaan 27.4.2022. 

Kuntakehityslautakunta päätti palauttaa asian valmisteluun siten, että ennen 

luonnosvaihtoehtojen asettamista julkisesti nähtäville laaditaan kolme vaihtoehtoa, 

joista kaikki perustuvat vaihtoehto 2:een. Nämä kolme vaihtoehtoa lautakunta 

käsitteli elokuun 2022 kokouksessaan ja aineisto oli nähtävillä 1.9. – 30.9.2022. 

Yleisötilaisuus oli 21.9.2022. Asemakaavaehdotus pyritään saamaan nähtäville 

keväällä 2023.



03.04 Hyväksymme ja 

toteutamme asuntopoliittisen 

ohjelman tavoitteita

 

4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Asuntopoliittisen ohjelman laadinta käynnistyi vuonna 2021. Ohjelman tueksi on 

koottu monipuolinen tilastokatsaus tuusulalaiseen asumiseen. Ohjelmaa on 

valmisteltu osallistaen keskeisiä Tuusulan kunnan asumiseen liittyvistä asioista 

päättäviä tahoja. Kasvun ja ympäristön toimialueelle järjestettiin asuntopoliittinen 

työpaja tammikuussa. Asuntopoliittista ohjelmaa käsiteltiin  sekä kunnanhallituksen 

seminaarissa ja lautakuntien iltakoulussa maaliskuussa.Asuntopoliittisen ohjelman 

luonnokseen pyydettiin lautakuntien ja neuvostojen lausunnot kesän aikana. 

Ohjelmaa kehitettiin lausuntokierroksella saadun palautteen pohjalta. 

Lausuntokierroksen jälkeen asuntopoliittista ohjelmaa käsiteltiin 14.9.2022 

kuntakehitysautakunnassa, joka palautti ohjelman uudelleenvalmisteltavaksi. 

Kuntakehityslautakunta hyväksyi ohjelman 26.10.2022 ja valtuusto päätti siitä 

14.11.2022. Asuntopoliittinen ohjelma astuu voimaan 1.1.2023.

03.04.01 Edistämme 

erityisryhmien ja ikääntyneiden 

yhteisöllistä asumista

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Kunnassa oli käynnissä Ympäristöministeriön rahoittama hanke ikääntyneiden 

yhteisöllisen asumisen kehittämiseksi marraskuun loppuun saakka. Hankkeen 

loppuraportti on julkaistu tammikuussa 2023.Ikääntyneiden asumisen tarpeita ja 

toiveita on kartoitettu työpajoissa syksyllä 2021 ja kyselyn avulla alkuvuodesta 2022. 

Lisäksi tuusulalaisten ikääntyneiden asumisen tilanteesta on tehty selvitys. Selvitystä 

käsiteltiin työpajassa toukokuussa 2022. Ikääntyneille suunnattu Yhteisöllisen 

asumisen ilta järjestettiin huhtikuussa 2022. Ikääntyneiden kotona asumista tukevaa 

yhteisöllistä toimintaa järjestäville tahoille pidettiin Elämää elinvuosiin -työpaja 

syyskuussa.Yhteisöllinen olohuonetoiminnan kokeilu on käynnissä Kalliopohjan 

alueella. Kokeilusta on saatu hyvää palautetta ja kokemuksia. Olohuonetoimintaa on 

tarkoitus laajentaa tulevaisuudessa.Ikääntyvien asumisneuvonta on alkanut 

elokuussa. Asumisneuvojan palkkaukseen on saatu ARAn avustusta.Yhteisöllisen 

asumisen ratkaisuja toteuttavia tahoja on kontaktoitu aktiivisesti. Ensimmäinen kohde 

Rykmentinpuistossa on rakentamisvaiheessa. Seuraavaksi on tarkoitus käynnistää 

tontinluovutuskilpailu ikääntyvien yhteisöllisistä asumisen ratkaisuista 

Lahelanpeltoon. Erityisasumisen hanketoimijoiden kanssa on oltu tiiviissä yhteydessä. 

Jokelaan on valmistunut uusi kehitysvammaisten erityisasumisen kohde ja rakenteilla 

on päihde- ja mielenterveyskuntoutujien kohde. Kellokoskelle on on rakenteilla 

ikääntyneiden ympärivuorokautinen hoivakoti ja suunnitteilla lastensuojelun 

erityisasumisen kohde (nuorisokoti).   



03.04.02 

Laadimme ikääntyneiden asumisen

 ennakointisuunnitelman

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Tuusulalaisten ikääntyneiden asumisesta valmistui selvitys kevättalvella 2022. 

Selvityksen työsti FCG. Selvityksen tuloksia ja niistä johdettavia toimenpiteitä 

käsiteltiin työpajassa toukokuussa 2022. Työpajaan osallistuu mm. Tuusulan kunnan, 

Ikäihmisten neuvoston, Hyvinvoinnin ja terveyden edistämislautakunnan, Keski-

Uudenmaan hyvinvointialueen, Tuusulan kunnan kiinteistöt Oy:n ja Tuusulan 

seurakunnan edustajia.Kunnan ja hyvinvointialueen välisestä yhteistyöstä ikääntyvien 

asumisessa tehtiin selvitys loppuvuodesta 2022. Selvityksen työsti NHG. Yhteistyön 

kehittämistä ikääntyvien asumisessa on tarkoitus käsitellä hyvinvointialueen kanssa 

vuoden 2023 alussa.Ikääntyneiden asumisen kehittäminen on otettu vahvasti mukaan 

marraskuussa hyväksyttyyn Asuntopoliittiseen ohjelmaan, jossa on määritelty 

ikääntyneiden asumisen ennakointiin liittyviä toimenpiteitä.Tuusulalaisten 

ikääntyneiden asumista koskevia selvityksiä tulisi käsitellä vuoden 2023 aikana eri 

luottamuselimissä (esim. ikäihmisten neuvosto, hyte-lautakunta ja 

kuntakehityslautakunta).

03.04.03 Huomioimme hyväksytyn 

asuntopoliittisen ohjelman 

linjaukset tuottajamuotoisten 

tonttien luovutusehdoissa

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Valtuusto hyväksyi Asuntopoliittisen ohjelman 14.11.2022. Asuntopoliittisessa 

ohjelmassa ohjataan asuntotuotantoa esimerkiksi huoneistotyyppijakauman, 

asuntokokojen sekä asuntojen hallinta- ja rahoitusmuotojen osalta.Linjaukset tulee 

saada mukaan tuottajamuotoisten tonttien luovutusehtoihin ja 

tontinluovutuskilpailuihin.Linjausten täytäntöönpanemista jatketaan vuoden 2023 

alussa. Tarkoituksena on kehittää asuntotuotannon ohjaukseen tarvittavia työkaluja 

(esim. paikkatietoaineistoa) ja koota ohjaukseen liittyviä taustatietoja (esim. 

tilastotietoa ohjattavista asioista). Tämän lisäksi selvitetään naapurikuntien 

käytäntöjä asuntotuotannon ohjauksessa.

03.05 Kehitämme Tuusulan 

maapoliittista ohjelmaa  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Asuntopoliittinen ohjelma hyväksyttiin kunnanvaltuustossa 14.11.2022. 

Maapoliittisen ohjelman päivityksen valmistelu aloitettiin loppuvuonna.

04.01 Vahvistamme yritysalueiden 

kaavavarantoa ja myytäviä 

tontteja

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Sulan työpaikka-alueiden kaavatyöt ovat saaneet lainvoiman. Rykmentinportti I 

asemakaava on ollut nähtävillä 16.6.-22.8.2022 ja kaavaluonnosta valmistellaan 

maaliskuuksi 2023. Focus-alueen yleissuunnitelma luonnoksineen on ollut nähtävillä 

26.5.-30.6.2022. Senkkerinmäen kiertotalousalueen yleissuunnitelmaa valmistellaan  

yhdessä Vantaan kanssa ja alkanee mahdollisesti loppuvuonna 2023. Tämän lisäksi 

edistetään muita yritysalueiden kaavatöitä, kuten esim. Palkkitien 

asemakaavamuutosta.

04.01.01 Käynnistämme 

Rykmentinportin yritysalueen (2. 

vaihe) asemakaavatyön

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Tuusulan itäväylän itäpuolelle sijoittuvalle alueelle suunnitellaan yritysalueen 

laajentamista. Alueen toteuttaminen edellyttää katuyhteyden rakentamista Tuusulan 

itäväylälle ja kunnallistekniikan rakentamista. Rykmentinportin yritysalueen 

asemakaavoja laaditaan osa-alue kerrallaan täydentäen olemassa olevaa 

asemakaavaa.Rykmentinportti I asemakaavatyö on vireillä ja osallistumis- ja 

arviointisuunnitelma on ollut nähtävillä 16.6.-22.8.2022. Parhaillaan laaditaan 

asemakaavaluonnosta maaliskuuksi 2023.



04.01.02 Focus-alueen 

yleissuunnitelma valmistuu ja 

jatkamme alueen 

asemakaavoitusta

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Yleissuunnitelmasta on laadittu keväällä kaksi vaihtoehtoista luonnosta 

liiteaineistoineen, jotka asetettiin nähtäville 26.5.– 30.6.2022 väliseksi ajaksi. 

Yleissuunnitelma-aineistosta saaduista lausunnoista ja mielipiteistä on laadittu kooste 

sekä alustavat vastineet. Yleissuunnitelma ehdotuksesta laadinta on käynnistynyt, 

mutta alkuperäisestä aikataulusta jäljessä. Ehdotuksen laadinta vaatii lisäselvitysten 

tekemistä erityisesti liikenne- ja kunnallistekniikan suunnittelun osalta. Näiden 

selvitysten laatiminen on käynnissä.Voimalinjojen esiselvitys valmistui. 

Voimalinjapylväiden sijaintitarkastelu tulee kuitenkin päivittää/tarkistaa kun tekniikan 

muut suunnitelmat ovat valmistuneet. Yksityiskohtaisempi linjasuunnittelu käynnistyy 

vasta asemakaavoituksen yhteydessä. Focus-alueen yleissuunnitelma pyritään 

asettamaan nähtäville kevättalvella ja työn odotetaan valmistuvan kesään 

mennessä.Focus-alueen itäosassa valmistaudutaan asemakaavamuutoksiin ns. Focus-

liikekeskuksen alueella. Kyseessä on hankekaava ja siihen liittyvät kaavoituksen 

käynnistämissopimukset päivitettiin syksyn 2022 aikana. Työ voidaan käynnistää kun 

yleissuunnitelma saadaan valmiiksi. Myös Focus-alueen keskiosien kaavoitus lähtee 

liikkeelle yleissuunnitteluvaiheen jälkeen.

04.01.03 Hyväksymme Sula III 

työpaikka-alueen asemakaavan

 

5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu toteutusohjelman 

mukaan

Sula III työpaikka-alueen asemakaava ja asemakaavan muutos sai 6.4.2022 

lainvoiman.

04.01.04 

Käynnistämme Senkkerinmäen alu

een suunnittelun  

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Senkkerinmäen kiertotalous alueen yleissuunnitelmaa valmistellaan yhdessä Vantaan 

kanssa. Alue sai avustuspäätöksen vihreää siirtymää edistävien investointihankkeiden 

viranomaiskäsittelyjen kehittämiseen.

04.01.06 Edistämme uusien 

yritysalueiden suunnittelua ja 

rakentamista kaikin käytettävissä 

olevin keinoin

 

3 Toteutus on aloitettu, ei vielä valmis Rykmentinportti I asemakaava on ollut nähtävillä 16.6.-22.8.2022 ja kaavaluonnosta 

valmistellaan maaliskuuksi 2023. Focus-alueen yleissuunnitelma luonnoksineen on 

ollut nähtävillä 26.5.-30.6.2022. Senkkerinmäen kiertotalousalueen yleissuunnitelmaa 

valmistellaan  yhdessä Vantaan kanssa ja alkanee mahdollisesti loppuvuonna 2023. 

Tämän lisäksi edistetään muita yritysalueiden kaavatöitä, kuten esim. Palkkitien 

asemakaavamuutosta.

04.02 Kehitämme yhdenluukun 

palveluprosessia  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Esiselvitysvaiheessa, alkukartoitus tehty, etenmässä koko kunnan tasolla.

04.02.01 Kehitämme yritysten 

kokemaa palvelun laatua ja 

mittaamme asiakastyytyväisyyttä  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Aloitusvaiheessa. Selvitetty toteutusvaihtoehtoja. Aloitushaastattelu tehty.

04.02.02 Kartoitamme 

vaihtoehtoja toteuttaa digitaalinen 

asiointi yrityspalveluissa

 

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Asia etenee kunnan kokonaisratkaisun ohessa.



05.02 Jatkamme Tuusulanjärven 

ja –joen alueen kehittämistä

05.02.01 Toteutamme 

Tuusulanjärven rantojen 

virkistyskäytön yleissuunnitelmaa

 

4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Tuusunjärven rantojen yleissuunnitelmaa on toteutettu mm. eteläisen virkistysreitin 

suunnittelun osalta vuonna 2022. Tuusulanjoen virkistyskäytön yleissuunnitelma on 

tavoite aloittaa syksyllä 2023.Työtä raportoidaan yksityiskohtaisemmin 

Tuusulanjärven ja jokilaakson alueen kehittämisohjelman toimintakertomuksessa. 

Ohjelma oli valtuustokauden 2017-2021 pituinen, mutta sitä on jatkettu vuonna 

2022.

11.02 Toteutamme ilmasto-

ohjelmaa ja otamme käyttöön 

ilmastojohtamisen toimintamallin

11.02.03 Käynnistämme 

elinkeinoelämän ja kunnan välisen 

ilmastokumppanuuden 

suunnittelun, toteutus 2023  

2 Suunnitteluvaiheessa, on edetty 

hieman

Suunnittelu käynnistettiin. Konsultin johdolla alettiin ideoida ilmastokumppanuutta 

yritysten kanssa. Selvitetään mahdollisuuksia kuntayhteistyöhön Vantaan, Järvenpään 

ja Keravan kanssa.


